
 

Menighedsrådsmøde – Gevninge-Kornerup Menighedsråd  
 

Referat fra menighedsrådsmøde den 19. juni 2024  

  

Tilstede: Eva Ankjær Andersen, Jette Laage-Petersen, Henriette B.W. Andersen, Tine Lorenzen og 

Trine Toldam (referent) 

 

Afbud: Lisa Bang Jensen 

 

1.Godkendelse af 

dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt. Alle 

2. Økonomi 

 

Godkendelse af 

anlægsønsker 2025 

 

Hanne Knörr deltager 

Anlægsønsker 2025 - Gevninge: 

 

Udvendig kalkning af kirke inkl. lift og stillads – kr. 

200.000 

 

Kabelindførsel i Gevninge Kirke – kr. 30.000 

 

Anlægsønsker 2025 – Kornerup: 

 

Udvendig kalkning af kirke og graverbygning inkl. 

småreparationer – kr. 100.000 

 

Maling af vinduer i kirke, graverbygning og porte inkl. 

reparation af bundstykke – kr. 25.000 – provstiet 

ansøges om at godkende brug af de frie midler.  

 

Menighedsrådet godkendte anlægsønskerne for 

2025. 

LBJ 

3. Siden sidst  

  

Menighedsrådet har deltaget i aktivitetsdagen i 

Gevninge – det var godt, at menighedsrådet var 

repræsenteret, men det skal overvejes at lave en 

aktivitet. 

Alle 

4. Menighedsrådsvalg 2024 

 

-rekruttering 

-forberedelse af 

valgforsamling 

Den fortsatte rekruttering drøftes. 

 

Der laves facebook-opslag om valget i midten af 

august.  

 

Valgbestyrelsen mødes i begyndelsen af september. 

Landsforeningen holder valg-webinar den 14. august 

2024.  

Alle 



5. Orientering ved 

formanden 

- TTO 

6. Orientering ved præsten 

 

Der har været afslutning med babysalmesang og 

rytmik. Jordbærgudstjenesten var en succes med 

mange deltagere. Sogneudflugten til Kornerupgård 

gik godt. Der holdes en tematisk gudstjeneste den 7. 

juli med Ingemann som tema.  

HBA 

7. Orientering ved 

kontaktpersonen 

Der er ved at blive udarbejdet APV, som drøftes på 

et personalemøde efter sommerferien. Personalet er 

orienteret om registrering af arbejdstid fra den 1. juli. 

TTO 

8. Nyt fra medarbejder- 

repræsentanten 

- TLO 

9. Nyt fra udvalg 

• Kirkeværger 

- CBP 

• Aktivitetsudvalg   - EAA 

• Præstegårdsudvalg  Der har været møde den 22. maj.  

Der er installeret varmepumpe i præstegården.  

EAA 

10. Eventuelt 

 

Obs på toiletterne på kirkegårdene. Alle 

 


